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سیاست 4
ایرنا- جهانگیری،معاون اول رئیس جمهور کشورمان در گفت و گوی تلفنی با احمد داوود اوغلو نخست وزیر ترکیه با بیان این که خبر انفجار تروریستی یک 
شنبه شب در آنکارا دولت و ملت ایران را عمیقاً متأثر کرد، گفت: وقوع پی در پی انفجار های تروریستی در نقاط مختلف جهان بیانگر روند رو به رشد گروه های 
تروریستی علیه صلح و امنیت جهانی است که مبارزه با این روند خطرناک مسئله و دغدغه همه کشورهای جهان و نیازمند تدبیر و اقدام جمعی بین المللی است.

گفت و گوی تلفنی جهانگیری و داوود اوغلو 
درباره انفجار تروریستی آنکارا

درحاشیه

تقدیر وزیر کشور از رئیس و کارکنان 
رسانه ملی

ایسنا- عبدالرضا رحمانی فضلی، وزیر کشور 
با ارسال نامه ای به رئیس سازمان صدا و سیما 
ضمن قدردانی از تلاش رئیس و کارکنان 
رسانه ملی در برگزاری انتخابات 7 اسفند، مشارکت 

سازمان صدا و سیما را در این رویداد مهم ستود.

داوری: فضا برای بازگشت احمدی نژاد 
فراهم نیست

باشگاه خبرنگاران- عبدالرضا داوری، با 
اشاره به برنامه احمدی نژاد برای بازگشت به 
ق��درت اظ��ه��ار ک��رد: ت��ا الان اح��م��دی ن��ژاد 
برنامه ای برای انتخابات 96 ندارد و فضا هنوز به آن نقطه ای 

نرسیده که زمینه بازگشت احمدی نژاد را فراهم کند.

روایت بولتون
 از رقبای جدید آمریکا

فارس-جان بولتون، نماینده پیشین آمریکا 
در سازمان ملل متحد در یادداشتی نظم 
جهانی اب��داع شده از سوی آمریکا را زیر 
سوال برد و از ایران، چین، روسیه و کره شمالی به عنوان 

رقبای آمریکا در جهان یاد کرد.

پوردستان: تانک »ذوالفقار« برای تولید 
انبوه تحویل وزارت دفاع شد

مهر- امیر پوردستان، فرمانده نیروی زمینی 
ارتش با بیان این که هدف اصلی ما بالا بردن 
اقتدار کشورمان است گفت: تانک ذوالفقار 
طراحی و ساخته شده و برای تولید انبوه تحویل وزارت دفاع 

هم شده است.

چهارشنبه 26 اسفند 1394 . 6 جمادی الثانی 1437 . شماره 19218

خارج ا زدستورویژه های خراسان

کمک 7 هزار میلیارد ریالی دولت 
به تقویت بنیه دفاعی و امنیتی

بر اساس ابلاغیه دولت به محمدباقر نوبخت در آخرین روزهای 
سال 94، مقرر شده با توجه به مجوزهای اعطا شده در قانون 
بودجه امسال، تا سقف مبلغ 7 هزار میلیارد ریال از اعتبارات 
کسب شده ناشی از فروش فرآورده  های نفتی مکشوفه اعم 
از قاچاق یا عرضه خارج از شبکه، بر اساس طرح توزیع ستاد 
کل نیروهای مسلح و وزارت اطلاعات و مبادله موافقتنامه 
با سازمان مدیریت و برنامه  ریزی کشور، جهت تقویت بنیه 

دفاعی و امنیتی اختصاص یابد.

مجوز روحانی برای فروش یک زندان

بر اساس پیشنهاد وزیران عضو کمیسیون لوایح که به استناد 
ماده ۱۱۵ قانون محاسبات عمومی کشور، طی روزهای 
گذشته مورد تایید حجت الاسلام روحانی رییس جمهور 
کشورمان قرار گرفته، مقرر شده است وزارت دادگستری 
نسبت به فروش زندان فعلی شهرستان ابهر واقع در استان 
زنجان، شامل ۳ قطعه به مساحت های 949، ۲۵9 و ۳۲۲ 
مترمربع با رعایت قوانین و مقررات مربوط اقدام و وجوه حاصل 
از فروش را به حساب درآمد عمومی کشور واریز و سپس با اخذ 

مجوزهای قانونی، در استان مذکور هزینه کند.

رئیس قوه قضاییه: امیدواریم برجام بتواند 
مسیر کار دولت را تسهیل کند

رئیس قوه قضاییه گفت: امیدواریم برجام بتواند مسیر 
کار دولت را تسهیل کند، اما این قدر کشورهای سلطه گر 
فشارهای جانبی وارد می کنند که باید دید برایند این 
توافق نامه چه می شود.به گزارش ایسنا، آی��ت ا... صادق 
آملی لاریجانی در نشست روس��ای کل دادگستری های 
سراسر کشور و دادستان های مراکز استان ها افزود: بالاخره 
برجام در مجلس شورای اسلامی به تصویب رسید و مقام 
معظم رهبری نیز با شروط 9 گانه برجام را تایید کردند که 
امیدواریم این برجام بتواند مسیر کار دولت را تسهیل کند؛ 
چرا که برجام به همین امید تصویب شده است. برجام کار 
قابل توجهی بود اما کشورهای سلطه گر این قدر فشارهای 
جانبی وارد می کنند که باید دید برایند این توافق نامه چه 
خواهد بود.رئیس قوه قضاییه با اش��اره به انتخابات اخیر 
گفت: متاسفانه در این انتخابات یک کار زشتی انجام شد که 
مختص این انتخابات نیست. از چندین ماه مانده به انتخابات 
عده ای ضد انقلاب خارج نشین و کسانی که با نظام مخالف 
هستند هر چه در چنته داشتند رو کردند و تصمیم گرفتند 
برخی از چهره های این نظام به ویژه کسانی را که منصوب 
مقام معظم رهبری هستند از ورود به مجلس خبرگان رهبری 
حذف کنند. رئیس دستگاه قضایی در ادامه سخنانش اظهار 
کرد:  این که ضدانقلاب چنین رفتار سوئی از خود نشان 
دهد و این گونه دشمنی آشکار کند موضوع جدید و بعیدی 
نیست، اما این که متاسفانه عده ای در داخل کشور که در 
بین آن ها حتی مسئولان هم دیده می شدند همین کار قبیح 
را تکرار کنند و هم نوا با ضد انقلاب باشند کاری عجیب و 
نیازمند بررسی است که باید این زشتی را به رخ آن ها کشید. 
آملی لاریجانی خاطرنشان کرد:  همه جریان های سیاسی 
می توانند لیست ارائه دهند و از کاندیداهایی حمایت کنند اما 
این که این حمایت و همنوایی ادامه مسیر ضد انقلاب باشد 
کاری زشت و شنیع است که باید قبح آن برای مردم مشخص 
شود تا مردم این افراد را بهتر بشناسند. همچنین ما باید به 
هوش باشیم تا متوجه شویم کسانی که مدعی همراهی با 
مقام معظم رهبری هستند واقعا رهبری را همراهی کردند.

وصول شکایت تعدادی از نمایندگان از نادر 
قاضی پور

محمد اکبری- در حالی که موسی غضنفری عضو هیئت 
نظارت بر عملکرد نمایندگان خبر از وصول شکایت تعدادی 
از نمایندگان از نادر قاضی پور داد و گفته بررسی آن سال 
آینده انجام خواهد شد،، رئیس فراکسیون زنان نیز از پیگیری 
این شکایت از طریق دادستانی کل کشور خبرداد.به گزارش 
خراسان، فاطمه رهبر در حاشیه نشست علنی روز گذشته با 
بیان این که  شکایت از قاضی پور را حتی بعد از دوره نمایندگی 
پیگیری می کنیم اف��زود: محور شکایت ما از آق��ای قاضی 
پور درخصوص توهین به نمایندگان بوده که حتی برخی 
ازآقایان  نماینده نیز پای آن  را امضا کرده اند. وی با بیان این 
که ما شکایتی به دادستانی کل کشور، کمیسیون اصل 90 و 
هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان ارسال کرده ایم گفت: از بین 
9 خانم مجلس شش خانم امضا کردند.رئیس فراکسیون زنان 
مجلس  درباره تلاش برخی  امضا کنندگان برای پس گرفتن  
شکایت خود نیز گفت: همان روز که ما مشغول جمع کردن 
امضا بودیم تعدادی از آقایان پیش ما آمدند و تاکید کردند که 
منظور آقای قاضی پور چیز دیگری بوده و عذرخواهی کرده اما 
حرف ما این است باید عذرخواهی در همان جمع عمومی و با 

همان برد رسانه ای صورت گیرد.

همزمان با اعلام نتایج انتخابات دهمین دوره مجلس شورای اسلامی، 
تکاپوها و ت��لاش ه��ای جریان ه��ای سیاسی ب��رای تشکیل فراکسیون و 
اثرگذاری در امر انتخاب ریاست این مجلس شدت بیشتری پیدا کرده است. 
در آخرین اظهارنظرها در این خصوص علی مطهری از تشکیل فراکسیون 
مستقلین مجلس خبر داده است و اصول گرایان نیز با تشکیل کمیته ای هفت 

نفره به دنبال ساماندهی نمایندگان منتخب با این جریان هستند.

علی مطهری: فراکسیون »صدای ملت« با حضور مستقل های مجلس  ▪ 
تشکیل می شود

دراین باره علی مطهری در گفت وگو با ایلنا، با اشاره به حضور پرشور مردم در 
انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و پیروزی ائتلاف اصلاح طلبان و 
»لیست امید« در تهران و بسیاری 
از شهرستان ها، اعلام کرد: باتوجه 
به این که اصلاح طلبان قصد دارند 
فعالیت خود در مجلس دهم را در 
عنوان  ب��ا  فراکسیونی  چ��ارچ��وب 
از طرف  و  پیگیری کنند  »ام��ی��د« 
مقابل اص���ول گ��رای��ان نیز سعی 
خواهند ک��رد فراکسیون خ��ود را 
تاسیس کنند، سعی خواهیم کرد 

فراکسیون مستقل های مجلس دهم را تحت عنوان »صدای ملت« ایجاد 
کنیم. نماینده مردم تهران در مجلس نهم در پاسخ به این سوال که آیا تا این 
لحظه اقدامی برای تشکیل فراکسیون »صدای ملت« انجام شده، گفت: 
هم اکنون در حال بررسی وضعیت هستیم و طبیعتاً پس از تعیین تکلیف کامل 

مجلس دهم، باید در این خصوص صحبت کنیم.

نفره برای ساماندهی اصول گرایان تشکیل کمیته 7 ▪
به گزارش مهر، در جریان اصول گرایی نیز، چهره های منتخب آنان و افرادی 
که به مرحله دوم انتخابات راه یافتند روز دوشنبه با دبیرکل جامعه روحانیت 
مبارز تشکیل جلسه دادند. در این جلسه آیت ا... موحدی کرمانی و حجت 
الاسلام تقوی سخنرانی کردند. پس از آن، کمیته 7 نفره ای انتخاب شدند 
تا مسائل مربوط به اصولگرایان را در مجلس دهم بررسی کنند. این کمیته 
موظف به ساماندهی فراکسیون اصول گرایان در مجلس دهم، پیگیری 

وضعیت نامزدهای اصولگرا در مرحله دوم انتخابات، نامزدهای پیشنهادی 
اصولگرایان برای هیئت رئیسه و کمیسیون های مجلس دهم شدند. اعضای 
این کمیته 7 نفره عبارتند از: حمیدرضا حاجی بابایی، احمد سالک، سید 
حسین نقوی حسینی، احمد امیرآبادی، محمدمهدی زاهدی، عبدالرضا 

مصری و امیرحسین قاضی زاده هاشمی.

خرازی: اصلاح طلبان اگر لازم باشد حاضر هستند انعطاف های بزرگی  ▪ 
از خود نشان دهند

به گزارش تسنیم، در جبهه اصلاح طلبان نیز صادق خرازی، رئیس شورای 
مرکزی حزب ندای ایرانیان در پاسخ به این پرسش که با توجه به این که گفته 
می شود گزینه اصلاح  طلبان برای 
ریاست مجلس دهم محمدرضا عارف 
اس��ت، آیا این درس��ت اس��ت، گفت: 
بستگی دارد؛ تصور من ای��ن است 
به  که عقل سیاسی اصلاح طلبان 
گونه ای است که اگر لازم باشد حاضر 
هستند انعطاف های بزرگی را از خود 
نشان دهند. البته ای��ن انعطاف ها 
به منزله واگ���ذاری موقعیت نیست 
و باید ببینیم که آینده چه می شود.

روایت حقیقت پور از تلاش پایداری برای جلوگیری از ریاست لاریجانی ▪ 
اما در همین حال منصور حقیقت پور ، نماینده اصول گرای مجلس نهم و عضو 
شورای مرکزی فراکسیون اصول گرایان رهروان ولایت مجلس شورای اسلامی 
در گفت و گو با عصر ایران رفتارهای اخیر برخی از چهره های جبهه پایداری را 
آغاز سناریویی با رویای برکناری علی لاریجانی از ریاست مجلس دهم می داند. 
وی تصریح می کند که بغض پایداری ها از علی لاریجانی به اندازه ای است که هر 
کاری برای مقابله و زمین زدن وی انجام می دهند. اما به دنبال نظرخواهی پایگاه 
اطلاع رسانی نسیم آنلاین، که یک سایت خبری اصول گراست از بیش از ۲۵00 
تن از شخصیت های فرهنگی، سیاسی، اجتماعی ، استادان، فعالان دانشگاهی، 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی، اهالی رسانه و مدیران بخش های مختلف 
نتایج آماری به دست آمده حاکی از آن است که اکثریت مطلق پاسخ دهندگان به 
این نظرخواهی معتقدند که روحانی تلاش خواهد کرد که لاریجانی را به کرسی 

ریاست مجلس آینده برساند.

تشکیل کمیته 7 نفره اصول گرایان و تلاش مطهری برای ایجاد »فراکسیون مستقل ها «
خرازی: اصلاح طلبان لازم باشد حاضر به انعطاف های بزرگی هستند

روحانی: به سال 94 تا پایان تاریخ افتخار 
خواهیم کرد

درّ گرانمایه این ملت را از ته چاه خارج کردیم

حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی صبح روز سه شنبه در مراسم 
تقدیر از ورزشکاران و مدال آوران سال 9۳ اظهار کرد: گاهی با یک تیم 
معمولی بازی می کنیم و گاهی با تیم های بزرگی مثل برزیل و آرژانتین و 
اگر در بازی با این تیم ها برنده هم نشویم بازی خوب به اندازه برنده شدن 
در جامعه تاثیر می گذارد اما وقتی با شش تیم قوی دنیا بازی می کنیم کار ما 
بسیار سخت است و کار وقتی سخت تر می شود که این تیم ها بازیکنان شان 
را با هم ترکیب می کنند و از میان خود بهترین ها را بر می گزینند.رئیس 
جمهور ادامه داد: شما وقتی به عنوان کشور ایران به مقابله با آن ها می روید 
و پیروز می شوید برای ملت خود غرور می آفرینید اما وقتی کسی برای این 
موفقیت کف نمی زند شما چه لقبی به او می دهید یا وقتی گروه یا جناحی 
پیدا می شود که در برابر این پیروزی، لبخند را در چهره او و کف محکم در 
دست های او نمی بینید. گاهی هم کفی زده می شود ولی گفته می شود ای 

بابا، این همه تلاش کردیم سه گل زدیم ولی یک گل هم خوردیم.

درّ گرانمایه این ملت را از ته چاه خارج کردیم ▪ 
وی در ادامه با اشاره به این که »بعضی فکر می کنند که یک مسابقه از اول تا 
آخر برای یک نفر برد و برای یک نفر باخت است« تصریح کرد: مربی بزرگ 
این بازی اعلام کرده که بازی ما برد –برد است و ما هم پیروزیم چون گل 
بیشتری زده ایم. ما در صحنه جهانی و برای منافع ملی بازی کردیم و درّ 
گرانمایه این ملت را از ته چاه خارج کردیم و در منظر جهانیان قرار دادیم.
وی خاطرنشان کرد: اما پس از رفع تحریم ها هزینه حمل و نقل دریایی 
ما ۲۵ درصد کاهش یافت که برخی مراجع جهانی این رقم را ۳0 درصد 
اعلام کردند. آیا این افتخار ملی نیست؟ ما در زمان تحریم برای نقل و 
انتقال ارز حداقل باید ده درصد اضافه پرداخت می داشتیم اما امروز ما در 
برابر قدرت های جهانی پیروز شدیم و این یک افتخار بزرگ ملی، سیاسی، 
حقوقی، اجتماعی و فنی برای تاریخ کشور خواهد بود. ما به سال 94 تا 
پایان تاریخ افتخار می کنیم.رئیس جمهور همچنین با اشاره به این که 
»موافقم که احزاب در داخل کشور با هم مذاکره کرده و به نقاط مشترک 
برسند« گفت:  با این وجود وقتی شاخص پیشرفت آشکار می شود که ما با 
قدرتی به نام خارجی مذاکره کرده و در آن میدان رقابت سیاسی بزرگ 

افتخار بیافرینیم.

کاش در برابر لغوکاغذی تحریم ها فردو هم 
روی کاغذ تعطیل می شد

محمد اکبری- احمدعلی مقیمی نماینده مردم بهشهر در 
مجلس طی تذکری شفاهی با اشاره به این که همه تحریم ها 
روی کاغذ لغو شده است گفت: کاش تعهدات ما هم روی کاغذ 
انجام می شد و فردو را روی کاغذ جمع می کردیم و قلب راکتور 
اراک را هم روی کاغذ درمی آوردیم.وی خطاب به رئیس جمهور 
با یادآوری این که رئیس دولت  پیش از انتخاب شدن، وعده 
حل مشکلات در صد روز داده بود گفت: اکنون هزار روز از آن 
تاریخ می گذرد و همه ظرفیت های هسته ای از بین رفته است.

فرهنگی: قوه مقننه نباید موضوع تخلیه 
هیجانات مقطعی باشد 

محمد حسین فرهنگی یک عضو هیئت رئیسه در نطق میان 
دستور گفت : درباره عوارض تصمیم گیری بدون شناخت 
کافی و لازم نیز به همگان هشدار می دهم مسئولیت پذیری 
مدنی اقتضا دارد به سوابق و توانمندی ها به خوبی توجه شود 
زیرا قوه مقننه نباید موضوع تخلیه هیجانات مقطعی باشد.

میهمان ناخوانده در آخرین جلسه علنی مجلس
در حالی که نمایندگان مجلس درحال بررسی لایحه احکام 
دایمی برنامه توسعه کشور بودند وجود یک گربه در جایگاه 

میهمانان توجه خبرنگاران را به خود جلب کرد. 

 استاندار تهران درب��اره میزان شکایت های ارسالی به 
هیئت های اجرایی در تهران، اظهار ک��رد: ح��دود ۲7 
شکایت از حوزه انتخابیه تهران به هیئت های اجرایی 
واصل شده که این شکایت ها با امضای هیئت نظارت 
به شورای نگهبان ارسال شد.  سیدحسین هاشمی روز 
گذشته در جمع خبرنگاران با بیان این که در تهران هیچ 
صندوقی بازشماری نشد، گفت: آرایی که برای تهران 
اعلام شده ۱00 درصد درست است و این شمارش از سه 
طریق صورت می گرفت و در نهایت نیز  دو نفر آخرین آمار 
را بررسی می کردند بنابراین هیچ خللی در روند شمارش 

نداشتیم.

احمدی نژاد برای سخنرانی در ورامین درخواست  ▪ 
مجوز نکرده بود

استاندار تهران درباره سخنرانی محمود احمد ی نژاد در 
ورامین و این که چرا یک سخنرانی مجوزدار در ورامین 
توسط ع��ده ای با اخلال مواجه می شود، اما سخنرانی 
فردی بدون مجوز در این شهر در کمال آرامش برگزار 
می شود؟ اظهار کرد: آن مراسم و سخنرانی که مدنظر 
شماست به هم نخورد، هر چند حواشی پیش آمد، اما در 
نهایت این مراسم با سخنرانی  های از پیش تعیین شده به 
پایان رسیده بود. هاشمی ادامه داد:  درباره سخنرانی آقای 

احمدی نژاد آن ها ابتدا گفتند که بنیاد شهید دعوت کرده، 
اما بعدها بنیاد این مسئله را تکذیب کرد. به هر حال ما 
معتقدیم برای مراسم  ارزشی که جنبه گرامی داشت دارد 
نیاز به مجوز نیست، اما گرفتن مجوز می تواند برای تامین 
امنیت آن مراسم خوب باشد. وی گفت: آقای احمدی نژاد 
برای سخنرانی خود در ورامین درخواست مجوزی نکرده 
بود.هاشمی درباره حواشی به وجود آمده در تغییر معاونت 
امنیتی استانداری تهران و علت در دسترس نبودن 
سرپرست جدید این معاونت، گفت: به هر حال شغل ایشان 
ایجاب می کند زیاد در دسترس نباشند، آقای همدانی 
سرپرست جدید جانباز 70 درصد هستند و در انتخابات 

پیش رو نیز خوب درخشیدند.

استاندار تهران: هیچ صندوقی در تهران بازشماری نشد

پورمحمدی: اعلام جرم علیه مولاوردی 
سوءتفاهم است

نسیم- پورمحمدی، وزیر دادگستری در پاسخ به سؤالی 
درب��اره اع��لام جرم دادستان سیستان و بلوچستان علیه 
مولاوردی گفت: سوء تفاهمی رخ داده و مصاحبه انجام شده 
در این زمینه متأسفانه گزینشی انجام و منتشر شده است. 
پیشتر اظهاراتی از مولاوردی مبنی بر اعدام مردان قاچاقچی 

در یک روستا  منتشر شده بود. 

دری نجف آبادی: دو قطبی شدن مجلس 
خبرگان پنجم بعید و غیر قابل قبول است

جماران- آیت ا...دری نجف آبادی، عضو هیئت رئیسه مجلس 
خبرگان رهبری ۲ قطبی شدن مجلس خبرگان را امری بعید 
و غیر قابل قبول دانست و گفت: با توجه به این که نمایندگان 
مجلس خبرگان علمای بلاد و به وظایف مطرح شده در قانون 
اساسی آگاه هستند، تصور این که مجلس آینده خبرگان دچار 

گرایش های مختلف شود، اشتباه است.


